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Vår förening – Nacka Miljövårdsråd – arbetar med miljöfrågor i Nacka 
kommun. Detta sker huvudsakligen genom att ta del av och, när så av oss anses 
erforderligt, framföra synpunkter på kommunens planer i olika avseende. 
Föreningen är remissinstans. 
Vi har nu erfarit att ”kommunen” inte längre är beredd att skicka ut 
beslutshandlingar med posten utan hänvisar till kommunens hemsida. Om detta blir 
verklighet så ställs vår förening inför stora problem, av flera orsaker. Ett problem är 
att alla medlemmar har inte till gång till Internet, ett annat är att handlingarna som 
presenteras på hemsidan ofta inte är kompletta, dessutom läggs handlingarna ibland 
ut på hemsidan alldeles för sent för att vi skall hinna lämna synpunkter.                                                                                
Beslutande politiker i olika nämnder och styrelsen får väl - antar vi -  handlingarna 
på sedvanligt sätt, vi borde kunna ”haka på där”. I våra ögon verkar det lite konstigt 
att remissinstanserna ska  få det oficiella remissunderlaget genom en dator. 
Det nuvarande priset - 250 kr per nämnd e.d.– täcker naturligtvis inte kostnaderna. 
Kanske kan en måttlig prisjustering diskuteras. 
Vi hoppas och tror att det skall komma till en godtagbar lösning på detta problem. 
kanske blir det aldrig ett problem ens.  
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